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Notulen algemene ledenvergadering van de Aardappelkwekersvereniging 
Midden Nederland (AKV-MN) gehouden op 21 februari 2024 
 
1. Opening.  
De voorzitter heet iedereen welkom en telt met 46 aanwezigen een goede opkomst. 
Dertien leden hebben voor de vergadering afgezegd.   
De agenda wordt onveranderd aangenomen. 
 
 
2. Notulen jaarvergadering 25 januari 2023.  
De notulen worden onveranderd goedgekeurd. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen. 
Er zijn 13 afzeggingen binnengekomen. 
In december is de heer Kadijk overleden. Hij was een trouwe bezoeker van de AKV. 
De week voor de vergadering zijn drie ex-medewerkers van Agrico Research 
overleden, de heer Wim Prummel, mevrouw Anita Gootjes en de heer Gerrit Swart. 
Er wordt een minuut stilte gehouden ter nagedachtenis.  
 
4. Jaarverslag. 
De voorzitter leest het jaarverslag voor. Dit wordt meegestuurd met de notulen van 
de vergadering. En ook op de website geplaatst. Het ledenaantal is iets gedaald naar 
111.  
 
5. Jaarverslag Penningmeester en vaststellen contributie.  
De penningmeester Kamal Smid geeft een toelichting op de balans per 31-12-2023. 
Een kopie wordt rondgedeeld. Diverse punten worden toegelicht. 
Er staan nog twee posten open over 2023. Voor het biologisch proefveld is nog geen 
rekening ontvangen en de proefveld commissie is (nog) niet uit eten geweest. 
De donatie betrof de jaarlijkse bijdrage aan het Geert Veenhuizen Fonds. 
De reserves zijn met een kleine €500,= toegenomen naar €5.806,93   
 
Bij het opstellen van de begroting voor 2024 is uitgegaan van 50-60 ingestuurde 
zaailingen voor het proefveld en 110 leden. Verder geen bijzonderheden. 
De vergadering stemt in met de ingediende begroting. 
 
7. Contributie en proefveld vergoeding. 
De penningmeester legt uit dat een verdere verhoging van de proefveld bijdrage nu 
niet nodig is en stelt voor zowel de contributie als de proefveld bijdrage gelijk te 
houden. Ook hier stemt de vergadering mee in.  
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6. Kascontrolecommissie.  
Gerard Schenk meldt namens de kas controle commissie dat de boeken zijn 
gecontroleerd is en dat het er allemaal prima uitzag. Er wordt voorgesteld de 
penningmeester decharge te verlenen wat door de vergadering wordt aangenomen. 
De heer van Soesbergen gaat voor de continuïteit nog en jaar door als lid van de kas 
controle commissie en deze wordt aangevuld de heer Feddes. 
 
 
8. Opname rassenlijst door de NAK.  
De heer Ronald van Hulzen kon helaas niet aanwezig zijn, maar hij had tijdig een 
verhaal opgestuurd.  
In 2023 lagen er 30 rassen voor het eerste jaar en 35 rassen voor het tweede jaar in 
onderzoek. Ondanks het bijzondere weer dit jaar zijn de meeste onderzoeken goed 
verlopen. 
Het virus proefveld gaf in Tollebeek een lage opbrengst met relatief kleine knollen en 
in Wageningen waren slechts 2 van de 4 herhalingen bruikbaar.  
De resultaten van de beide TGA proefvelden waren goed bruikbaar voor een eind 
oordeel. 
Het Phytophthora proefveld, met 234 veldjes was op 17 juli geïnoculeerd, 63 dagen 
na poten en gaf een betrouwbare indruk. 
Ook werden er 101 onderzoeken op wratziekte, deels Spiekerman toets en 130 
onderzoeken op AM uitgevoerd. 
Het resultaat is dat er 23 rassen zijn opgevoerd voor opname op de Nederlandse 
rassenlijst. 
In 2024 zullen er 26 rassen in het tweede jaar worden beproefd en 32 in het eerste 
jaar. 
 
 
9. Samenstelling bestuur.  
Aftreden en herkiesbaar is de heer Jan Eric Geersing. 
Aftredend is de heer Jos Bus en de heer Jeldert Oenema heeft zich kandidaat 
gesteld als opvolger. De vergadering stemt in met de herverkiezing en de toetreding. 
 
10. Inleiding door de heer Jan van Loon.  
De kracht van de kleine kweker. 
Puttende uit zijn rijke ervaring en het onderzoek voor zijn promotie, gaf de heer van 
Loon een onderhoudend verhaal met als leidraad dat kwekers altijd staan op de 
schouders van hun voorgangers. 
Na de inleiding werden er veel vragen gesteld en volgende een goede discussie. 
 
11. Sluiting ochtendvergadering 
Na een borrel, tijdens de goed verzorgde lunch en ook na de lunch wordt er ruim de 
tijd genomen om met elkaar bij te praten. 
 
12. Opening van het middagprogramma. 
De voorzitter opent de middagvergadering en staat kort stil bij de onduidelijke 
toekomst betreffende de EU en landelijke wetgeving. Het is onduidelijk in hoeverre 
het Farm to Fork, de 25% eis Biologisch en de 50% afname in het gebruik van 
gewasbeschermingsmiddelen zullen worden doorgezet en wat de gevolgen zullen 
zijn voor de toekomstige landbouw en dus ook voor de veredeling. Tevens zal het 
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veranderende klimaat met gevolgen voor teelt, Phytophthora en virus druk zeker 
doorwerken. En wat gaan de nieuwe veredelingstechnieken voor gevolgen hebben 
voor het gehele kweekveld en de kleine kwekers in het bijzonder? 
 
13. Toelichting proefveldcommissie door Pieter v.d. Schaaf.  
De heer van der Schaaf gaf de gebruikelijke toelichting over het animo voor de 
proefvelden en het verloop gedurende het afgelopen jaar. 
Hij wil zijn activiteiten in 2024 verder afbouwen, dus mogelijk zullen de andere 
commissie leden en de vrijwilligers meer werk moeten overnemen. 
De bezichtiging is afgelopen jaar gehouden op 18 november in de oude kas van de 
NAK.  
Een zaailing van handelshuis Den Hartigh behaalde dit jaar je meeste stemmen.  
 
14. Inleiding door de heer van Sabben (NVWA).  
45 Jaar terug kiek’n. 
De heer van sabben, die dit jaar met pensioen gaat ging in zijn lezing in op wat hij in 
zijn loopbaan (grootste tijd bij de NVWA) zowel qua werkomstandigheden als qua 
inhoud zo al is tegengekomen. 
 
15. Rondvraag.  
De heer Jacob Eising stelt voor om vanwege het 70-jarig bestaan, het proefveld 
groter te maken en wel met de 10 leidende rassen van 2023 en de 10 leidende 
rassen, voor zover nog te vinden, van 1953. Dit voorstel zal verder worden 
uitgewerkt.  
 
16. Sluiting.  
De voorzitter sluit de vergadering en wenst iedereen wel thuis. 


